

AlbaAluminium
for the worldAluminium Bahrain B.S.C. (Alba)
CR. No. 999**(البا)**ألمنيوم
للعالمألمنيوم البحرين ش.م.ب (البا)
سجل تجاري رقم: ٩٩٩**Clarification on Issued Article****To: Bahrain Bourse**

Aluminium Bahrain B.S.C (Alba) would like to announce the following clarifications:

توضيح بشأن خبر صادر

السادة / بورصة البحرين

تعلن ألمنيوم البحرين ش.م.ب. (البا) عن التوضيح المبين تفاصيله أدناه:

Date	07 November 2023 07 نوفمبر 2023	التاريخ
Company Name	Aluminium Bahrain B.S.C. (Alba) ألمنيوم البحرين ش.م.ب. (البا)	إسم الشركة
Trading Code	ALBH	رمز التداول
Subject	Alba's Shares will be Listed on the Saudi Market at the End of Next Year إدراج أسهم البا في السوق السعودي نهاية العام القادم	الموضوع

<p>Clarification</p>	<p>In reference to the news which were published on 07 November 2023, via Akhbar Al Khaleej and in social media platforms, in respect to 'Alba's Shares will be Listed on the Saudi Market at the End of Next Year', please note the following:</p> <p>Alba continues to explore various value-creation initiatives as part of its overall Business Strategy for its shareholders -- one of which is the potential secondary listing on Saudi Arabia's Stock Exchange. This initiative is still under review and evaluation by the Management in light of receiving the Government's notification on the Natural Gas Supply and Price for the coming 5-year period.</p> <p>Alba takes its disclosure obligations very seriously; as such, the Company own statements will always be based on well-established facts and not on speculation and assumptions from third parties.</p> <p>بالإشارة إلى المقال الذي نُشر بتاريخ 07 نوفمبر 2023 عن طريق أخبار الخليج وعلى العديد من منصات التواصل الاجتماعي، والمتعلق بـ"إدراج أسهم البا في السوق السعودي نهاية العام القادم"، نود التنويه بما يلي:</p> <p>تواصل البا بحث ودراسة العديد من المبادرات التي تهدف لتعزيز وخلق القيمة لمساهميها، وذلك في إطار خططها الاستراتيجية العامة للأعمال. ومن ضمن هذه المبادرات إمكانية الإدراج الثانوي لأسهم الشركة في السوق المالية السعودية. ولازالت هذه المبادرة قيد الدراسة والتقييم من قبل الهيئة الإدارية، وخصوصاً بعد حصولنا على إشعار من الحكومة حول إمدادات وأسعار الغاز الطبيعي للسنوات الخمس القادمة.</p> <p>تحرص البا حرصاً شديداً على استيفاء متطلبات الإبلاغ الإلزامية، وعليه فإن جميع التصريحات الخاصة بالشركة تكون مبنية دائماً على الحقائق المثبتة وليس على التكهنات والافتراضات من أطراف أخرى.</p>	<p>التوضيح</p>
<p>Impact</p>	<p>YES (cannot be determined yet)</p>	<p>الأثر المترتب</p>
<p>Previous relevant disclosures (if any)</p>	<p>Bahrain Wealth Fund Weighs Alba Listing in Saudi Arabia on 22 June 2022</p> <p>صندوق الثروة السيادي يدرس إدراج البا في السعودية في 22 يونيو 2022</p>	<p>إفصاحات سابقة ذات صلة (إن وُجدت)</p>

البا


Aluminium
for the world

Aluminium Bahrain B.S.C. (Alba)
CR. No. 999

البا

ألمنيوم
للعالم

ألمنيوم البحرين ش.م.ب (البا)
سجل تجاري رقم: ٩٩٩

Name	Eline Hilal	الإسم
Title	Director - Investor Relations, Insurance and Corp. Secretary	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة	Signature التوقيع	
		

البا، ص.ب.: ٥٧٠، المنامة، مملكة البحرين، تليفون: ١٧٨٣٠٠٠٠ (+٩٧٣)، فاكس: ١٧٨٣٠٠٨٣ (+٩٧٣)

Alba, P.O. Box: 570, Manama, Kingdom of Bahrain. Tel.: (+973) 17830000, Fax: (+973) 17830083, e-mail: alba@alba.com.bh